
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 18. října 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar,  doc. Šimáček, doc. Pohořelý, prof. 

Bartáček, dr. Šmejkalová, doc. Kubal, prof. Kočí, doc. Sýkora, Ing. Valtr, Ing. 

Šritrová  

Omluveni:    doc. Kubička  

 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Cesta do Vídně (spolupráce Green Chemistry), zúčastní se doc. Kubička. 

 Je vypracován plán realizace strategického záměru – je možnost podávat připomínky. 

 Spolupráce s Polskem (Orlen, polské univerzity). 

 Připravuje se seminář k bezpečnostním otázkám.  

 Byl vydán výnos A/V/961/17/2022 „Optimalizace spotřeby elektrické energie, tepla, vody a 

spotřebního materiálu na VŠCHT Praha.  

 

Pror. Jahoda 

 Došlo k překlopení SIS na MultiFaq. 

 Informační schůzka o možnosti využití virtuální reality ve výuce. 

 

Pror. Vojtěch 

 Informace o přípravě projektů  OP JAK. 

 

Pror. Pospíšil 

 Vývoj jednání o OP JAK. 

 Škola vyjednává o získání peněz z národního plánu obnovy – zateplení/výměna oken v budově 

A.  

 Od příštího roku více peněz na TAČR a méně na GAČR.  

 

Pror. Rumlová - omluvena 

 

Kvestorka 

 Vytvářet úspory na fakultách/ústavech. 

 Covid testy jsou k vyzvednutí ve skladu školy. 

 

Senát 

 Prof. Cibulka informoval o přípravě voleb do AS. Výsledky budou známy 9.12. 

 

Dr. Petrák – Technopark Kralupy 

 Proběhla výměna telefonů v Kralupech. 

 

Mgr. Janovský – Oddělení komunikace 

 Připravuje se akce, kde dva představitelé fakult představí výzkumná témata fakulty. Za FTOP 

doc. Kubička a Ing. Trecáková. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 1. 11. 2022. 

https://www.vscht.cz/files/uzel/66671/0001~~c4wPi7c0M4w3NI83MjAyivcvKMnMTczJrEpMTlUoLsgvOTozNalSITVHITUvtSg9M1WhJLUgJ1GhLD-lUiERriLv8NqMfIXcxJLUoszDC3NKFfISFcKOLnD2CFEIKErMAKo3BgA.pdf


 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 OP JAK – rozdělení zdrojů bude dle výkonů ústavů. Bude k dispozici seznam přístrojů, apel 

vedení školy, aby se nekupovaly stejné přístroje dvakrát. 

 Vědecká rada fakulty proběhne dne 25. 10. v online formě. Připravit složení komise pro 

profesorské řízení doc. Kubičky. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Chystá se přijímací řízení pro příští ak. rok. Pokud se bude Oddělení komunikace obracet na 

fakulty (dr. Šmejkalová), dát vědět i dr. Bindzarovi pro kontrolu. 

 Přijímací řízení pro samoplátce se bude otevírat již 1.12. Dotazy pro přijímací řízení bude 

odpovídat za fakultu dr. Bindzar. 

 Matematika – bonusové body pro studenty. 

 Pro ak. rok 2023/2024 se plánuje zkrácení zkouškového období na konci LS ze dvou na jeden 

týden. 

 Seznam pracovníků, kteří mají přístup do SIS v tajemnické roli. Dr. Bindzar prosí o potvrzení, 

případně zaslání návrhů na změnu. 

 V SIS jsou výsledky ankety, pedagogové mohou odpovídat. 

 AIS bude jen do konce listopadu. Na nový AIS bude vypsáno nové výběrové řízení. 

 

 doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Probíhá reakreditace habilitačních a jmenovacích řízení. Název jednoho oboru se bude měnit 

na Energie a paliva.  

 Přijímací řízení do DD doktorského studijního programu. Téma do DD vypsat i v českém 

doktorském studijním programu.  

 Zapsání rámcových témat do DD do SIS – uzávěrka 30. 11. 2022. 

 Zapsání rámcových témat do DSP do SIS – uzávěrka 31. 12. 2022. Téma i anotace v ČJ i AJ. 

 Šablony k přestupu ze starých do nových doktorských programů.  

 Diskuze nad délkou studia doktorského studijního programu.  

 M1 – výběr článků, dodání podkladů do 23. 10. 2022. 

 Fakultní grantová komise, novým členem byl jmenován doc. Pohořelý. 

 

dr. Šmejkalová 

 Proběhla Noc vědců. Návštěvnost cca 2500 osob. 

 Proběhl 4Elements. 

 Připravují se DoD. 

 Pokud přijde vyžádaná přednáška ze střední školy, Dr. Šmejkalová prosí obrátit se na Ing. 

Gajdoše.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 OP JAK, jaká bude spoluúčast? Doplnění prof. Jeníčka, spoluúčast by měla být 5%. Preferují 

se velké přístroje a zapojení do výuky doktorského studia. 



 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 DoD pro ústav 241 bude i v Dejvicích i v Jankovcově. 

 

Senát (Ing. Valtr) 

 

Doc. Sýkora  

 Proběhnou inventarizace majetku. Je dobré projet seznamy a případně starší majetek vyřadit. 

  

Ing. Šritrová  

 30. 11. proběhne anglická konference studentů DSP. 

 Ing. Šritrová rozesílala vedoucím ústavů ke schválení či doplnění členy komisí pro SZZ, prosí 

o reakci. 

 V souvislosti se zasedáním oborových rad zaslat návrhy členů komisí k SDZ a obhajobám. 

Jakékoliv změny/žádosti studentů DSP zaslat do zasedání oborových rad, abychom předešli 

hlasování per rollam. 

 

Různé 

 Doc. Hlinčík a doc. Kubička budou hodnotitelé nového studijního programu v Litvínově. 

 Dr. Bindzar děkuje ústavům za návrh témat diplomových prací pro samoplátce. 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 1. 11. 2022 ve 13.30 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


